
Cumhuriyet Halk Partisi Balıkesir Milletvekili Serkan Sarı, 6 yıldır atıl durumda bulunan Balıkesir Merkez Havalimanı’na dikkat çekmek için havalimanı önünde
“Kağıttan Uçak Şenliği” düzenledi. Eyleme katılanlar kağıttan uçaklar yaparak havaalanında uçurdu. Sarı, havalimanının hemen uçuşlara açılmasını istedi.

MİRAS YİYEN GİBİ...
Devletin kasasından milyonlarca
lira harcanarak yapılan ama
yıllardır atıl durumda kalan Uşak
Havaalanı, Çanakkale Gökçeada
ve Balıkesir Merkez Havaalanları
devlet eliyle çürümeye terk edildi.
egesaati.com.tr’den Mehmet
İnmez’in haberine göre, 200’e
yakın personel, çalışmayan
havalimanına servisle gidip
geliyor. Devlet kasasından
milyonlarca lira para çöpe atılıyor.
CHP Balıkesir Milletvekili
Serkan Sarı, “Havaalanını
yaparken aklınız neredeydi?
Kimin aklıyla bu yatırımı yaptınız”
derken, CHP Çorum Milletvekili
Mehmet Tahtasız ise “İktidar
ülkenin kaynaklarını hayırlı
babanın, miras yiyen evladı gibi
hesapsızca harcadı” diyerek
tepki gösterdi. n Sayfa 4’te

Göz-Göz’ün yıldızına
Belçika kancası
Brezilyalı golcü Romulo’nun
ardından, sarı-kırmızılıların
Nijeryalı orta saha oyuncusu
Anthony Dennis için de Belçika
ekibi Anderlecht’in devreye
girdiği öğrenildi. n 8’de

Altınordu’ya
talip aranıyor
Altyapıya yaptığı yatırımlarla
Türk futboluna birçok genç
yetenek kazandıran Altınordu,
A takım seviyesinde ise
yönetimsel bir yol ayrımına
yaklaşıyor. n 8’de

TFF 3’üncü Lig’e düşen ve
855 milyon TL’lik borç
yüküyle mücadele eden
Altay’da  kulübün logosu,
markası ve amblemi de
haczedildi. n 8’de

Altay’ın logosunda
haciz kararı çıktı

Karşıyakalı aileler
kampta buluştu n 2’de

İZDENİZ’DE
YOGA

ZAMANI
n 2’de

.yıl
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İNSAN vücudundaki
dövmeleri kanser teşhisleri
ile birlikte inceleyen bilim in-
sanları, dövme yaptıranlarda
cilt ve lenfoma kanserlerinin
daha sık görüldüğünü tespit
etti. n 7’de

Çürüyen milyonlar
Türkiye'nin üç havalimanı yıllardır hayalet gibi... Balıkesir Merkez, Çanakkale Gökçeada ve Uşak
Havalimanları’na milyonlar aktarıldı, personel her gün işe gidiyor, ama ne yolcusu var ne de uçak!

“DÖNüşüME Evde Başla”
kapsamında, mahalleleri
gezen Belediye Başkanı
Cemil Tugay, “Evlerden geri
dönüşüm atıklarını ayrı
toplayarak almaya başladık”
dedi. n 3’te

Avukatlardan
oturma eylemi
İstanbul Çağlayan Adliyesi'nde
avukatlar, tutuklu Cumhurbaşkanı
adayı Ekrem İmamoğlu'nun avukatı
Mehmet Pehlivan'ın tutuklanmasını
protesto etti. Türkiye Barolar Birliği'nin
Pehlivan için yürüyüş çağrısının
ardından avukatlar Çağlayan
Adliyesi'nde toplandı, oturma
eylemine başladı. n 5’te

Özel, iddialı konuştu:
Fark yüzde 20 olacak
CUMHURİYET Halk Partisi Genel
Başkanı Özgür Özel, İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu'nun yargılandığı davanın
duruşmasının canlı yayınlanması
taleplerini tekrarlayarak, "Bu
olduğunda CHP ile AKP arasındaki
fark 20 puana çıkacak" dedi. n 5’te

Erken seçim talebini de tekrarlayan Özel,
"Seçim Kasım’da olsun diyoruz. En geç
önümüzdeki Nisan’da yapılacak bir seçim
kararını destekleriz" diye konuştu.

Kasım’da seçim talebi

İzmir’de sıfır atık için
adım atıldı

Dövme, kanser riskini
tetikliyor

Kızılay’dan Ege’de kan
bağışı seferberliği

EGE Üniversitesi’nde
anlamlı bir sosyal
sorumluluk projesi
daha hayata geçti.
İletişim Fakültesi
öğrencisi Enes Taşkın
“Ege’ye Kan, Topluma
Can” adlı kampanyayı
başlattı. n 3’te

Can Pulak

Doğaya savaş ilanı
Ankara’dan izni kapan, gözünün
kestirdiği yerleri maden
arayacağız diye hallaç
pamuğu gibi atıyor. n 4’te

İsmet Orhan

Önce, Amerika, sonra, diğer
ilişkili ülkeler, insanlığı adım
adım yeni bir dünya
savaşına sürüklüyor. n 6’da

Doğmadan ölenler 
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İzmir Büyükşehir Belediyesi
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi
Başkanlığı, İZDENİZ’in de katkısıyla
unutulmaz bir etkinliğe imza attı.
Hasan Tahsin Arabalı Vapuru bu kez
sıra dışı bir etkinliğe ev sahipliği yaptı.
21 Haziran Dünya Yoga Günü
nedeniyle feribotta buluşan 400
İzmirli, yılın en uzun gününe, denizin
ortasında yoga eşliğinde veda etti.
Bostanlı Vapur İskelesi’nden Körfez’e
açılarak gün batımına doğru yola
çıkan İzmirliler, yoga eğitmeni Beste
Elvanlı ile unutulmaz anılar biriktirdi.

Hedef sağlıklı bir kent
İzmir Büyükşehir Belediyesi

Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi
Başkanı Anıl Kaçar, sağlıklı bir kent
hedefi ile çalıştıklarını belirterek,
“İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanımız Dr. Cemil Tugay’ın
önderliğinde, sağlıklı bir kent yaratma
çabası içerisindeyiz. Bugün de o
etkinliklerden bir tanesini yapıyoruz.
Etkinlik duyurusuna 2 günde 600’e
yakın başvuru oldu ama feribotun
kapasitesi 450 kişi ile sınırlı. Sağlıklı
ve mutlu kentli hedefiyle
çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi.

‘İzmir ruhunu yaşattık’ 
Yoga eğitmeni Beste Elvanlı da

İzmir’deki bu heyecanı inanılmaz
bulduğunu ifade ederek, “İzmir
ruhunu yaşattık. Sağımda, solumda
deniz. Gökyüzünün altındayız ve
feribotta yoga yapıyoruz. Dünya Yoga
Günü’nde yapılabilecek en güzel
etkinliği gerçekleştirdik. Hem İzmir
Büyükşehir Belediyesi’ne hem de

İZDENİZ’e çok teşekkür ediyorum”
diye konuştu. Yoganın önemine
değinen Elvanlı, “Kendini yönetmek
isteyen, kendi kontrolünü eline almak
isteyen herkes yoga yapmalı. Hele
böyle bir dönemde mutlaka yapmalı”

dedi.
Katılımcılardan Eylem Nartaş da

“Böyle bir etkinliğin feribotta
yapılacağını hiç düşünmemiştim. Çok
güzel bir etkinlik oldu” diye konuştu.
İZDENİZ vapur ve feribotlarını

ulaşım aracı olarak çok kullandığını
belirten Buse Celep de “Çok güzel bir
etkinlikti. Bu kadar güzel olmasını
beklemiyordum. Rüzgar ayrı, deniz
ayrı… Her şey çok güzel ve
keyifliydi” dedi. SİMGE AKBULUT

İzmir Ekonomi Üniversitesi
Medical Point Hastanesi, Nükleer Tıp
Bölümü ile uluslararası alanda önemli
bir başarıya imza attı. “Teranostik”
alanında, Avrupa Nükleer Tıp Derneği
(EANM) tarafından verilen uluslararası
akreditasyon süreci başarıyla
tamamlandı ve hastane, bu prestijli
sertifikaya sahip sayılı merkezlerden
biri oldu.

Terapi ve teşhis (tanı) kelimelerinin
birleşiminden oluşan “Teranostik”,
özellikle kanser gibi ciddi hastalıkların
kişiye özel tanı, tarama ve tedavi
süreçlerini kapsayan yenilikçi bir
yaklaşım sunuyor. Tanı ve tedavi
amacıyla kullanılan özel maddelerin
aynı anda uygulandığı bu yöntem,
hastalığın hem tespit edilmesini hem de
tedavi edilmesini mümkün kılıyor.
Aynı zamanda “akıllı atom tedavisi”
olarak da tanımlanan bu gelişmiş

uygulama sayesinde, hastalara erken
teşhis ve hedefe yönelik tedavi
olanaklarıyla üst düzey bir sağlık
hizmeti sunulabiliyor.

İzmir Medical Point Hastanesi
Nükleer Tıp Bölüm Başkanı Prof. Dr.
Özgür Şanlı, konuyla ilgili yaptığı
açıklamada şu ifadelere yer verdi:
"Uluslararası bir kurum tarafından
onaylanmak bizler için büyük bir
gurur. Bu akreditasyon, bilimsel
altyapımızın, teknolojik donanımımızın
ve hasta odaklı yaklaşımımızın
uluslararası düzeyde kabul gördüğünün
göstergesidir.” Medical Point
Hastaneler Grubu Yönetim Kurulu
Başkanı Veysi Kubba ise hastanenin bu
önemli başarısı hakkında şunları
söyledi: "Hedefimiz; yalnızca tedavi
değil, aynı zamanda tanı süreçlerinde
de en ileri teknolojiyi kullanarak hayata
dokunmaktır. ” HABER MERKEZİ

Yüzlerce İzmirli, güneşi 
‘yoga’ yaparak uğurladı
Sağlıklı ve mutlu bir kent hedefiyle çalışan İzmir Büyükşehir Belediyesi, 21 Haziran Dünya
Yoga Günü’nü sıra dışı bir etkinlikle kutladı. Yüzlerce İzmirli, güneşi feribotta uğurladı İzmir’in Foça İlçesi’nde

düzenlenen gösterimde Smyrna
döneminden bugüne İzmir, İzmirli
ve İzmir sevdalısı sanatçı, yazar
ve şairlerin nağme ve dizeleriyle,
oyunlaştırılmış  mizansenler
eşliğinde anlatıldı. Smyrna
Dostluk Kültür Sanat Derneği’nin
düzenlediği, tiyatrocu ve tiyatro
eğitmeni Cihangir Turantaş’ın
içeriklerini derleyerek
oyunlaştırdığı ve yönetimini
üstlendiği gösterim, Reha Midilli
Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirildi. Duygusal anların
yaşandığı gösterimi salonu tıklım
tıklım dolduran izleyiciler
soluksuz izledi. HABER MERKEZİ

Smyrna’dan Foça’ya
şarkılar ve şiirler

REHA MİDİLLİ’DE

Yarımada Belediyeler Birliği Başkanı
ve Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay başkanlığında
gerçekleştirilen Yarımada
Belediyeler Birliği Haziran ayı
toplantısında gençler için ‘Özgür
Üniversite Hareketi Yaz Kampı’
düzenlenme kararı alındı. Meclis
Toplantısı’nda konuşma yapan
Başkan Mustafa Günay, “Gençlerin
özgür düşünce, katılımcı demokrasi
ve dayanışma ruhuyla biraraya
gelecek.  ‘Özgür Üniversite Hareketi
Yaz Kampı’nı,12-18 Temmuz
tarihinde Selçuk Pamucak Sahili’nde
yapacağız. Bu kamp, yalnızca bir yaz
etkinliği değil, gençliğin sözünü
yükselttiği bir zemin olacak.
Gençlerimizi bu kampa bekliyoruz”
diye konuştu. HABER MERKEZİ

Günay, gençlere 
müjde verdi

GÜZELBAHÇE

Şehzadeler Belediyesi Gençlik
Evi Kütüphanesi, gençlerin sessiz
ve konforlu çalışma adresi oldu. 1
Mayıs 2024 – 28 Mayıs 2025
tarihleri arasında günlük ortalama
422 kişinin yararlandığı
kütüphaneyi bir yılda toplam 154
bin kişi ziyaret etti. Şehzadeler
Belediyesi tarafından gençlerin
eğitimine destek olmak amacıyla
hizmete açılan Şehzadeler
Belediyesi Gençlik Evi Mehmet
Akif Ersoy Yerleşkesi
Kütüphanesi, 8 bin kitaplık
zenginleştirilmiş koleksiyonuyla
yoğun ilgi görüyor. İlk etapta 120
masa kapasitesiyle kapılarını
açan kütüphane, artan talep
üzerine masa sayısını 148’e
çıkardı. HABER MERKEZİ

Kütüphane, 154
bin kişiyi ağırladı 

ŞEHZADELER 

Karşıyaka Belediyesi, Yamanlar Piknik Alanı’nda
düzenlediği ücretsiz kamp etkinliği ile Babalar
Günü ve karne haftasının heyecanını birarada
yaşattı. Geçtiğimiz hafta sonu gerçekleştirilen
kampa, babalar ve çocukların yanı sıra anneler
de katıldı. Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal “Karne alan çocuklarımıza unutulmaz bir
armağan vermek ve Babalar Günü’nü kutlamak
için Yamanlar’da keyifli bir kamp buluşması
düzenledik. Hem aile bağlarının güçlenmesine
hem de çocukların doğayla, arkadaşlıkla ve
paylaşmayla büyümelerine katkı sunmak istedik”
diye konuştu. NİSAN GÜÇLÜ 

Karşıyakalı aileler kampta buluştu
Konak Belediyesi ve Anne Çocuk Eğitim Vakfı
(AÇEV) iş birliğinde sürdürülen Anne Destek
Programı kapsamında AÇEV’in gönüllü eğitimcileri
ile Mutlu Çocuklar Oyun Evleri’ne çocuklarını
gönderen anneler Ayla Ökmen Mutlu Çocuklar Oyun
Evi’nde biraraya geldi. AÇEV gönüllü eğitimcisi
öğretmen Selda Açıl tarafından 3-5 yaş arası çocuğu
olan annelere yönelik verilen eğitim ile hem anneler
bilinçleniyor,  farkındalık kazanıyor hem de
çocukların gelişimlerinin daha mutlu, daha sağlıklı
olmasına katkı sağlanıyor. Eğitimlerde, çocuğun
sağlıklı gelişimi için temel olan konular ele alınarak
uygulanıyor. HABER MERKEZİ

Annelere destek, çocuklara özgüven

Ege Üniversitesi (EÜ) Devlet
Türk Musikisi Konservatuvarı
(DTMK) tarafından “Piyano ve Tar
Dinletisi” düzenlendi. EÜ
Konservatuvar Etkinlik Salonu’nda
gerçekleştirilen konserde, piyanoda
EÜ DTMK Öğretim Üyesi Doç.
Dr. Çağrıhan Erkan, tarda
ise Öğretim Görevlisi
Ergün Özkal sahne
aldı. Konsere DTKM
Müdürü Prof. Dr.
Ali Maruf
Alaskan,
akademisyenler,
öğrenciler ve
sanatseverler
yoğun ilgi
gösterdi.

Etkinlikte
konuşan EÜ
DTMK Müdürü
Prof. Dr. Ali
Maruf Alaskan,
“Solist olmak
gerçekten kolay
değil, zor bir iştir.
Konuklarla birlikte
sahnede olmak ise çok daha
güzel ve keyifli. Hocalarıma
teşekkür ediyorum. Çok güzeldi, çok
keyifliydi; bizleri mutlu ettiniz.
Seyircilerimiz ve öğrencilerimiz
adına teşekkür ediyorum” dedi.

Gösteri öncesinde açılış

konuşması yapan Doç. Dr. Çağrıhan
Erkan, “Repertuvarımız Azerbaycan
halk mahnıları odaklı, ancak bizim
bestecilerimizin de bu formatta
yaptığı eserler yer alıyor. Tempoları
ve ritimleri farklı parçaları birbirine

ekleyerek, eserleri bölmeden
'non-stop' bir şekilde

çalmaya çalışacağız. Bu
nedenle parçalar

değiştikçe, hangi
esere geçtiğimizi az
çok fark
edebileceksiniz”
diye konuştu.

Konserde
'Ayrılık',
‘Laçin’,
‘Feridem’,
‘Gaşkabak’,
‘Ben Yaralı
Ceylanım’, ‘Bir

Kara Gözlüye’,
‘Kömür Gözlüm

Aklım Aldı’,
‘Aman Avcı’, ‘Aman

Aman Ayrılık’ ve
‘Benim Nazlı Yarim’ gibi

eserler piyano ve tar
eşliğinde seslendirildi.
Konserin sonunda Prof. Dr. Ali

Maruf Alaskan, Öğr. Gör. Ergün
Özkal ve Doç. Dr. Çağrıhan Erkan’a
“Teşekkür Belgesi” takdim etti.
HABER MERKEZİ

‘Piyano ve Tar’ın 
büyülü uyumu EÜ’de

İEÜ Medical Point
‘uluslarası onay’ aldı

2 24 Haziran 2025 Salı AKTÜEL

Tuğba Yıldız da etkinliği çok
beğendiğini söyledi. Yıldız, “Gün
batımında yoga yaptık. Çok güzel
oldu. Çok eğlendik. Bu tür
etkinliklerin devamını bekliyoruz.
Akılda kalıcı ve unutulmaz bir
etkinlik oldu. Daha önce sahilde
düzenlenen etkinliklere de katıldım.
Başka yerlerdeki yoga etkinliklerine
de gittim. Ama ilk defa böyle
feribotta bir yoga etkinliği oldu.
Güzel bir deneyim. Yoga yaparken
rüzgarın sesini hissetmek çok
keyifliydi” diye konuştu.

Çok güzel ve keyifli anlar
yaşadığını ifade eden Elida Ceylan
ise denizin ortasında yoga yapma
deneyimi yaşamanın çok keyifli
olduğunu belirtti. Lamia Abbaszade
de etkinliğe gelirken çok stresli
olduğunu fakat programın sonunda
çok rahatladığını, yoganın kendisine
çok iyi geldiğini söyledi. Abbaszade,
“Muazzam bir deneyimdi.
Alışılmışın dışında bir etkinlik oldu.
Deniz ve yoga birleşince, ortaya
muhteşem bir atmosfer çıktı” diye
konuştu.

‘Yoga yaparken rüzgarın sesini hissetmek çok keyifliydi’
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İzmir Büyükşehir Belediyesi,
çevre duyarlılığını artırmak ve geri
dönüşüm sistemini güçlendirmek
amacıyla başlattığı “Dönüşüme Evde
Başla” projesini genişletmeye devam
ediyor. Projenin yeni halkası
Bayraklı’nın Manavkuyu Mahallesi
oldu. Mahalle sakinlerine mavi renkli,
üzerinde QR kod bulunan özel
poşetler bu kez doğrudan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay tarafından dağıtıldı.

Avrupa ülkelerinin öncülük ettiği
kapıdan kapıya atık toplama projesini
geçen aylarda İzmir’de hayata geçiren
İzmir Büyükşehir Belediyesi, ilk
etapta Karabağlar, Narlıdere,
Menderes, Bornova, Bayraklı ve
Konak’ta belirlediği 9 pilot mahalleye
bir yenisini daha ekledi.  Harmandalı
Düzenli Katı Atık Depolama Alanı’na
giden ambalaj atıklarını azaltma, sıfır
karbon hedefi, çevreyi koruma ve bu
atıkların tekrar ekonomiye
kazandırılmasını sağlamak amacıyla
başlatılan projeye Bayraklı’nın
Manavkuyu Mahallesi de eklendi. 

Projenin pilot mahallelerde
başlatıldığını ve tüm kente
yayılacağını açıklayan Başkan Dr. C
emil Tugay, “Evlerden geri dönüşüm

atıklarını ayrı toplayarak almaya
başladık. Belki 1 ya da 1,5 sene içinde
bütün İzmir’de bu sisteme geçeceğiz.
Bunun çalışmalarına devam ediyoruz.
Plastik özellikle doğayı mahvediyor.
Diğer taraftan ne kadar çok çöp
çıkarsa, onu bertaraf etmek o kadar
zor oluyor. İzmir’de günde 6 bin ton
çöp topluyoruz. 6 bin ton çöpü
depolama alanına koyduğumuzda
kalıcı kirlilik yaratıyor. O yüzden bir
an önce atılmaması gereken çöpleri
geri dönüştürdüğümüz bir sisteme

geçmek istiyoruz. Biz İzmirlilere,
halkımıza güveniyoruz.
Duyarlılıklarına inanıyoruz. Bize
yardımcı olacaklarına da inanıyoruz.
Bir süre sonra bu zorunlu hale
gelecek, herkes yapacak.
Yapmayanlar için bir ceza sistemi
olacak. Biz üzerimize düşeni
yapıyoruz, yapacağız.
Vatandaşlarımızın da katılımını
bekliyoruz” dedi.  

Başkan Tugay, Manavkuyu
Mahallesi’nde bulunan Papatya

Apartmanı’na girerek ilk kapıyı çaldı.
Kapıyı açan Hüsne Tekmen,
karşısında personel kıyafeti giyen ve
şapka takan Başkan Tugay’ı görünce
şaşkınlığını gizleyemedi. Başkan
Tugay’ı evine davet eden Tekmen,
projenin önemli olduğunu belirterek,
destek vereceklerini söyledi.
Sonrasında apartmanı gezen Başkan
Tugay, QR kodlu poşetlere nelerin
atılıp nelerin atılmayacağını, hangi
zamanlarda poşetlerin toplanacağını
apartman sakinlerine anlattı.

178 ton atık toplandı
6 ilçe 9 mahallede başlayan

Dönüşüme Evde Başla Projesi’nde
tüm sokaklara ulaşıldı. Sokakların
yüzde 85’i projeye aktif olarak katılım
gösteriyor. Projede geri dönüş oranları
mayıs ayında yüzde 60 seviyesine
ulaştı. Projenin ilk haftalarında verilen
poşet sayısı alınan atıklardan belirgin
şekilde fazlayken, 4. haftadan itibaren
alınan atık poşet sayısı arttı, 7. haftada
denge sağlandı. Toplamda 178 ton
atık toplandı. Atıkların yüzde 36’sı
plastik, yüzde 30’u cam, yüzde 25’i
kağıt-karton, yüzde 9’u metal ve
yüzde 1’i evsel atıktan oluştu.
SİMGE AKBULUT

“Dönüşüme Evde Başla” projesi kapsamında, mahalleleri gezen İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tugay, “Evlerden 
geri dönüşüm atıklarını ayrı toplayarak almaya başladık” diyerek  üzerinde QR kod bulunan özel poşetleri  dağıttı

Ege Üniversitesi’nde anlamlı bir sosyal
sorumluluk projesi daha hayata geçti. Ege
Üniversitesi İletişim Fakültesi Halkla İlişkiler
ve Tanıtım Bölümü 2. sınıf öğrencisi Enes
Taşkın’ın yürütücülüğünü üstlendiği “Ege’ye
Kan, Topluma Can” adlı kan bağışı
kampanyası, İletişim Fakültesi derslik
binasında start aldı.

Türk Kızılay’ı iş birliğiyle düzenlenen
etkinlikte, fakülte öğrencileri duyarlılık örneği
sergileyerek Kızılay’ın mobil kan bağışı
aracında bağışta bulundu. Gün boyunca devam
eden kampanya, hem öğrencilerden hem de
akademisyenlerden yoğun ilgi gördü.

Proje yürütücüsü Enes Taşkın, kan
bağışının hem bireylerin sağlığı hem de
toplumun ihtiyacı açısından büyük önem
taşıdığına dikkat çekerek, “Toplumda kan
bağışının önemi büyük. Ben de bu projeyle,

hem farkındalık oluşturmayı hem de ihtiyaç
sahibi bireylere yardımcı olmayı hedefledim.
Böylesine önemli bir projeye katkı sağlamak
benim için büyük bir gurur. Projenin başladığı
günden itibaren öğrencilerin ilgisi ve katılımı
beni gerçekten mutlu etti. Bu projeyle sadece
kan bağışını teşvik etmek değil, aynı zamanda
toplumsal duyarlılığı artırmayı da
amaçlanacak. Her bir bağış, hayat kurtarmak
demek ve ben bu farkındalığı yaymaya devam
etmek istiyorum. Hedefim, gelecekte bu
projeyi daha geniş kitlelere ulaştırmak ve Ege
Üniversitesi İletişim Fakültesi öğrencisi olarak
toplumumuza daha fazla katkı sağlamak” dedi.
Etkinliğe, Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Bilgehan Gültekin de katıldı
ve projeye gösterdiği destek için öğrencisi
Enes Taşkın’a ve Kızılay personellerine
teşekkür etti. HABER MERKEZİ 

Türk bilim insanı Prof. Dr. Canan
Dağdeviren, sosyal medya hesabından yaptığı
paylaşım ile beyin kanaması geçirdiğini
açıkladı.

ABD’nin önde gelen araştırma üniversitesi
Massachusetts Institute of Technology'de
(MIT) Medya Sanatları ve Bilimleri alanında LG
Kariyer Geliştirme Profesörlüğü yapan Türk fizik
mühendisi Canan Dağdeviren sosyal medya
hesabından paylaşım yaptı. Dağdeviren, 9
Haziran’da beyin kanaması geçirdiğini açıkladı.
12 gün yoğun bakımda söyleyen Dağdeviren,

“964 adet ilaç kullandım. Damar yoluyla aldığım
ilaçları saymıyorum bile.. Hâlâ hastanedeyim,
daha iyiyim. Yaşadığım ağrılardan dolayı boyut
değiştiriyorum ara ara” dedi. Dağdeviren,
“Ölümü teğet geçtim, çok şükür diyorum.”
ifadelerini kullandı.

Dağdeviren’in paylaşımı şu şekilde: “Bu
güzel fotoğrafı 8 Haziran’da Türkan Ablam
çekti. Ve ben tam 1 gün sonra, 9 Haziran
14:05’te yeniden doğdum. Çok tehlikeli bir
beyin kanaması geçirdim. 12 gün yoğun bakım
ünitesinde yaşadım, 964 adet ilaç kullandım.

Damar yoluyla aldığım ilaçları saymıyorum bile..
Hala hastanedeyim, daha iyiyim. Yaşadığım
ağrılardan dolayı boyut değiştiriyorum ara ara.
Ayrıntıları belki sonra kitaplaştırırım; çünkü bir
mucize yaşadım. Doktorlarım kanama sonrası
durumuma inanamadılar, makale yazıp bu
görülmemiş olayı literatüre kazandıracağız
dediler. Lab müdürüm David, beyin cerrahı
kardeşim Emre ve tanımadığım Asyalı yaşlı
amca beni hayata bağladı. Hastaneye
yetişebilecek en doğru yerdeydim, çok
şanslıyım.” HABER MERKEZİ 

Prof. Dağdeviren beyin kanaması geçirdi

BAŞKAN CEMİL TUGAY, MANAVKUYU’DA QR KODLU POŞET DAĞITTI

İzmir’de ‘sıfır atık’ 
için anlamlı adım...
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Ekiplerden park
yenileme çalışması

Balçova Belediyesi ilçe sakinlerinin
yoğun olarak kullandığı Onur
Mahallesi’ndeki Onur Park’ı baştan
aşağı yeniledi. Parkla ilgili yaptığı
inceleme sonrasında tamamen
yenileme talimatı veren Belediye
Başkanı Onur Yiğit, “İlçe
sakinlerimizin rahatı ve güveni için
çalışıyoruz” dedi. Belediye Fen İşleri
Müdürlüğü ve Park Bahçeler
Müdürlüğü ekipleri, yaklaşık 2 ay
süren çalışmalar sonucunda parkın
tüm alt ve üst yapısını yeniledi.
Engelli bireylere yönelik oyuncaklar
ilave edildi. Oyun alanlarının kauçuk
zeminleri de değişti. NİSAN GÜÇLÜ 

BALÇOVA

Başkan Türkmen’den 
yangın uyarısı

Yaz aylarında artan yangınlara karşı
vatandaşları uyaran Kemalpaşa
Belediye Başkanı Mehmet Türkmen,
yangınlar konusunda duyarlılık
çağrısı yaptı. Başkan Türkmen,
açıklamasında şu ifadelere yer verdi,
“Kemalpaşa, iklimsel ve coğrafi
özellikleri nedeniyle yaz aylarında
yangın riski taşıyan bir bölgede yer
alıyor. Farklı mahallelerimizde
yaşanan yangınlar bu konuda ne
kadar dikkatli olmamız gerektiğini bir
kez daha gösterdi. Personelimiz,
çeşitli araçlarımız ile birlikte olası
durumlara karşı sürekli olarak
teyakkuzda.”  HABER MERKEZİ

KEMALPAŞA

Ege’de kan bağışı seferberliği
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Türkiye’de faaliyet gösteren
60 havalimanından üçü yıllardır
yolcu yüzü görmedi. Çanakkale
Gökçeada, Balıkesir Merkez ve
Uşak havalimanlarında yıllardır
tarifeli uçak seferleri yapılmıyor.
Uçuş olmamasına rağmen
görevlendirilen onlarca personel,
her gün yolcusu olmayan
havalimanına giderek, yolcu ve
uçak inecekmiş gibi bekliyor. 

Açılmayan, bir tane dahi yolcu
inmeyen havaalanlarındaki
personel ve işletme giderleri ise
her yıl katlanıyor. egesaati.com.tr
Genel Yayın Yönetmeni Mehmet
İnmez, milyonlarca lira yatırım
yapılarak açılan ancak bir uçak ve

yolcunun dahi inmediği
havalimanlarını araştırdı.

Gökçeada’ya 90 milyon  
Çanakkale’nin Gökçeada

ilçesinde 2010 yılında dönemin
Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım
tarafından açılan Gökçeada
Havalimanı için yaklaşık 90
milyon TL harcandı.
Havalimanında yaklaşık 50
personel görev yapıyor. Açıldığı
ilk üç yılda toplam 4 bin 498
yolcunun kullandığı
havalimanına, 2013’ten bu yana
ticari uçuş yapılmadı.

Sayıştay denetim raporlarında
da Gökçeada Havalimanı’nın

yıllardır yolcu trafiği bulunmadığı
tespit edildi. Ancak personel ve
bakım giderleri düzenli olarak
devam ediyor.

Uşak atıl durumda 
1998 yılında hizmete giren Uşak

Havalimanı, 2011 yılında sivil
uçuşlara kapatıldı. Sonraki yıllarda
birkaç kez tarifeli sefer başlatılsa da
talep yetersizliği nedeniyle uçuşlar
durduruldu. Devlet Hava Meydanları
İşletmesi (DHMİ) verilerine göre
2020 yılında 7 bin 500 yolcu
ağırlayan havalimanını, 2021 yılında
ise yalnızca 52 kişi kullandı.
2023 seçimleri öncesinde de
gündeme gelen havalimanı, uzun

süredir tamamen atıl durumda.
AK Parti hükümeti tarafından

2016’da yapımına başlanan Balıkesir
Merkez Havalimanı için hedef 1
milyon yolcuydu. Proje maliyeti
önce 30 milyon lira olarak planlandı,
ancak yapımı tamamlandığında 76
milyon liraya mal oldu. Şubat
2020’de hizmete giren havalimanına
bugüne kadar tek bir tarifeli uçak
dahi inmedi. 100’e yakın personelin
görev yaptığı havalimanında
klimalar çalışıyor, elektrikler
yanıyor, ancak yolcu yok. Ulaştırma
Bakanlığı, çalışmayan havalimanı
için geçtiğimiz yıllarda toplam 1
milyon 150 bin kW elektrik alımı
için ihale yaptı. HABER MERKEZİ

Boş havaalanlarına
milyonlar akıyor!..

Maaş krizinin yaşandığı Buca
Belediyesi'nde işçilerin iş bırakma
eylemi 6’ıncı gününde devam
ederken Belediye Başkanı Görkem
Duman’a dikkat çeken destek geldi.
En az 120-150 bin TL arasında
değişen alacağı olduğu iddia edilen
işçiler iş bırakma eylemi
gerçekleştirirken ilk olarak İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay’dan gelen destek sonrası ilçe
belediye başkanları da Buca’ya
destek ziyaretinde bulundu. Bu
kapsamda Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, Çiğli Belediye
Başkanı Onur Emrah Yıldız, Balçova
Belediye Başkanı Onur Yiğit ve
Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay Buca Belediyesi’ne
gelerek Duman’a destek oldu.
Görüşmeyi sosyal medya
hesabından paylaşan Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
şu ifadelere yer verdi: “Bu zor
günlerimizde bize destek olan
değerli yol arkadaşlarıma tüm
hemşehrilerim adına teşekkür
ediyorum.” HABER MERKEZİ

Başkanlardan
Duman'a destek

BUCA

MALİ MÜŞAVİRLER

Balıkesir Merkez, Çanakkale Gökçeada ve Uşak Havalimanları 2025’te de yolcu taşımadı. Bu
havaalanlarında 200’e yakın personel çalışıyor. Devlet kasasından milyonlarca lira çöpe atılıyor

CHP Balıkesir Milletvekili Serkan Sarı,
Balıkesir Merkez Havalimanı’ndaki israfa tepki
gösterdi. Sarı, “Ülke kaynakları
sınırlıyken iktidar har vurup harman
savurmaya devam ediyor. Balıkesir
Merkez Havalimanı’na bugünkü
kurla 510 milyon TL harcandı. 2018
yılından bu yana sadece bakım ve
işletme için yaklaşık 309 milyon
TL daha harcandı. Geliri ise
sadece 1,5 milyon TL. Yolcusu
olmayan havalimanına yıllık 28
milyon lira para akıtılıyor” dedi.

Personel sayısındaki artışa da
dikkat çeken Sarı, “2019’da 46

olan personel sayısı 78’e yükseltildi. Yetmedi,
bir de onarım ihaleleri açılıyor. 2023’ten itibaren

5 ayrı bakım-onarım ihalesine
çıkıldı, sadece 2024 yılında 6
milyon 749 bin liralık yeni ihale

yapıldı” diye konuştu.
Bakanlığa çağrıda

bulunan Sarı, "Bu
yatırımı yaptıysanız
çalıştırmak
zorundasınız. 6 yıldır

tek bir uçak
indiremiyorsanız, bu

yatırımın hesabını halka
vermelisiniz" ifadelerini kullandı.

510 milyon harcandı, tek uçak inmedi Havalimanı yaptılar
uçağı unuttular

CHP Çorum Milletvekili Mehmet
Tahtasız da iktidarın yatırımlarını
eleştirerek, “Bazı illere siyasi hesaplarla
havalimanı yapıldı. Rize’ye deniz
doldurularak, Yozgat’a eski Bakan Bekir
Bozdağ’ın memleketi olduğu için
havalimanı inşa edildi. Balıkesir,
Gökçeada ve Uşak da aynı zihniyetin
ürünüdür" dedi. Seçim bölgesi Çorum’u
hatırlatan Tahtasız, "Çorum ihracatta
Türkiye’nin ilk 10 ili arasında yer alıyor.
Ama 30 yıldır havalimanı bekliyoruz.
1996’da temeli atıldı, 16 milyon harcandı, şimdi o
temel üzerinde inekler otluyor" diye konuştu.
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Hiç doğaya savaş ilan
edilir mi?..

Son yıllarda
ormanlarımızın, zeytin
bölgelerimizin, sahil ve
koylarımızın, doğal
güzelliklerimizin, tarihi ve turizm
değerlerimizin halini bir görseniz,
savaş sonrasının enkazına
benzer bir manzara ile
karşılaşırsınız. Ankara’dan izni
kapan, gözünün kestirdiği yerleri
maden arayacağız, altın
bulacağız, ekonomik ömrünü
tamamlamış termik santrallere
kömür çıkaracağız diye hallaç
pamuğu gibi atıyor. Yerleşik
köyleri haritadan siliyor,
köylünün zeytinliklerini ve malını
mülkünü, evlerini, bahçelerini
elinden alıyor da, kimsenin kılı
bile kıpırdamıyor. Mağdur
insanlarımız, çaresiz köylülerimiz,
bağı bahçesi elinden gitmiş
yurttaşlarımız Ankara’ya
koşuyor, Meclis’ten medet
umuyor, tüm ormanları ve
zeytinlikleri tehlikeye düşürecek
yeni yasaya da engel olmaya
çalışıyor ama nafile…

Evet Türkiye’nin enerjiye

ihtiyacı var. Yeraltı
kaynaklarını da
değerlendirecek
elbette. Ama böyle
olmaz ki, böyle de
yapılmaz ki..
Doğaya savaş ilan
etmeden de, doğayı
mahvetmeden de yararlanmak
mümkün madenlerden. Her yere
saldırarak, tüm doğal
değerlerimizi biçerek, tarım
alanlarımızı perişan ederek,
ormanlarımızı ve zeytinliklerimizi
talan ederek enerjiye kaynak
yaratmak, akıllıca bir iş olabilir
mi? Dünya doğaya verdiği telafisi
olmayan korkunç zararı görerek,
yıllar önce güneş enerjisine
yöneldi. Artık ileri ülkelerin
tümünde tüm çatılar güneş
panelleriyle, tüm boş araziler
güneş tarlalarıyla bezendi. Kaldı
ki oralarda, Türkiye’deki güneşin
onda biri bile yok. Şimdi biz de
güneşten yararlanmaya başladık
ama, attığımız adımlar ve
yaptığımız yatırımlar kaplumbağa
hızıyla ilerliyor.

Doğaya ilan edilen savaşın en
hızlısı, en yoğunu Ege

Bölgesi’nde ve de özellikle
Muğla ve çevresinde yaşanıyor.
En küçük noktalarına kadar altı
üstüne getiriliyor Muğla’nın. Ne
ormanı kalıyor, ne zeytinliği ne de
verimli tarım arazileri. Tüm
sahilleri ve koyları da bu
savaştan nasibini alıyor. Mermer
diye ilin altı üstüne getiriliyor.
Nerdeyse şehrin içini bile
kazacaklar. Kömür diye dağlar,
tepeler, ormanlar, zeytin varlığı
dümdüz ediliyor. 

Felspat madeni için Güllük
bölgesi, Beşparmak dağları ve
antik Latmos çevresi
mahvoluyor. Kıyıkışlacık’taki çok
değerli İasos antik kenti gözden
çıkarılıyor. 

Güllük’te iki yat limanı varken,
şimdi şehrin içine üçüncüsünü
yapmaya kalkıyorlar. Yine
Güllük’te maden ihracı için

mevcut bir liman
varken, şimdi ikincisi
için uğraş veriyorlar.

Güzelim
koylarımızda Allah’ın
yarattığı doğal
marinaları bozup,
beton marinalarla

dolduruyorlar köyleri...
Karacasöğüt ve Selimiye bunun
en çarpıcı örneği. 

MUÇEV diye kurulan
yarıresmi bir örgüt, peşpeşe
mahkemeleri kaybedince şimdi
isim değiştirerek, Çevre ajansı
diye doğayı, koyları ve sahilleri
mahvetmeyi sürdürecek.
Bunların hepsi gözlerimizin
önünde oluyor, bunlardan
kimlerin nemalandığını hepimiz
biliyor ve görüyoruz ama,
çaresizlik içinde bir şey
yapamıyor sadece seyretmekle
yetiniyoruz. 

Oysa sorun öylesine korkunç
ve öylesine sınır ve engel tanımaz
şekilde gelişiyor ki, vakit
kaybetmeden mutlaka engel
olmak ve hemen durdurmak
gerekiyor.

Türk’ün aklı gözüdür.

Anlattıklarımı gidip mutlaka
görmek lazım. Görmek lazım ki
facianın ve doğaya açılan
savaşın korkunç boyutları
görülebilsin.

AKP Genel Başkanı
televizyonlarda doğaya yaptığı
hizmetleri ve diktikleri
milyonlarca çam fidanını anlatıp
duruyor. Zaman ayırıp yazdığım
bölgeleri gezse, yapılan tahribatı
görse, şimdiye kadar
söylediklerini geri alır ve doğaya
açılan savaşı anında ve yerinde
durdurur.

Ama bence eşi Emine Hanım
görmeli durumu. Çünkü Emine
hanım sıfır atık projesine verdiği
büyük emekle, çöpleri ayrıştırma
çalışmalarına yaptığı büyük
destekle ve Birleşmiş
Milletler’deki etkili 
konuşmalarıyla çevreye eşinden
daha fazla önem veriyor,
korunması için çaba sarfediyor.
Bence Emine Hanım bölgeye bir
gezi yapmalı, sorunları yerinde
incelemeli, tepkilere ve çığlıklara
kulak vererek, giderek hızlanan
doğa savaşının iyice
tırmanmasını frenlemelidir.

CAN PULAK

Doğaya savaş ilanı

İzmir Milletvekili Mustafa Bilici
tarafından hazırlanan ve Serbest
Muhasebeci Mali Müşavirlere
10 yıl mesleki kıdem sonrası hususi
damgalı (yeşil) pasaport hakkı
tanınmasını öngören kanun
teklifi, bugün Türkiye Büyük
Millet Meclisi (TBMM) Genel
Kurulu gündemine geliyor.
Teklif, mali müşavirlerin yurt dışı
mesleki faaliyetlerini
kolaylaştırmayı, Türkiye
ekonomisinin dış ticaret ve yatırım
süreçlerinde etkinliğini artırmayı ve
uzun yıllar bu alanda görev yapmış
meslek mensuplarının emeklerinin
karşılık bulmasını amaçlıyor.
Konuya ilişkin açıklamada bulunan
Mustafa Bilici, “Bu teklif, ayrıcalık
değil; yıllardır kamu adına çalışan,
her türlü yükümlülüğü yerine getiren
mali müşavirlerin gecikmiş bir
hakkıdır. Umuyoruz ki, tüm siyasi
partiler bu konuda ortak vicdanla
hareket ederek, mali müşavirlerin
yıllardır beklediği bu düzenlemeyi
yasalaştıracaktır” ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

Yeşil Pasaport 
bugün TBMM’de
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CHP Genel Başkanı Özgür Özel
katıldığı canlı yayında dikkat çeken
açıklamalarda bulundu. Halk TV'de
İsmail Küçükkaya'nın konuğu olan
Özel, Küçükkaya'nın kurultayla ilgili
davanın görüleceği tarihe işaret ederek
"30 Haziran'da ne bekliyorsunuz?" diye
sorması üzerine şöyle yanıt verdi: 

Kasım’da seçim talebi
"Hiçbir şey beklemiyorum. Büyük

ihtimalle başka bir tarihe ertelenecektir
mahkeme. O tarihten sonra başka bir
tarihe ertelenecektir. Eninde sonunda da
bir sonuç doğurmadan mahkeme
bitecektir. Ama adamlar sonuç
istemiyorlar. CHP'nin tartışıldığı bir
süreç istiyorlar. Her akşam TGRT'de
CHP tartışılsın istiyorlar. Her akşam işte
yandaş kanallarda A Haber'de bilmem
nerede CHP tartışılsın istiyorlar. Maksat
bu. Devletin eliyle, sarayın gücüyle,
devletin bütün imkanlarıyla iktidara
yürüyen CHP'yi ayağını birbirine
dolandırıp kendi kendine düşürmenin
hesabını yapıyorlar. Çünkü onlar
düşüremedi. Yarışı biz kazanacağız
içeriden çelme çakmaya çalışıyorlar."

Erken seçim talebini tekrarlayan
Özel, "Seçimin Kasım’da olmasını ümit
ediyoruz. En geç önümüzdeki Nisan’da
yapılacak bir seçim için tarih verilirse
erken seçim kararını destekleriz" diyen
Özel, "Onun dışında biz Erdoğan'ın
aday olabilmesi için, seçimleri birazcık

öne alalım yaklaşımının karşısındayız.
Biz her zaman son kararı partinin yetkili
kararları veriyor. Ama biz CHP olarak
adayımızı yanımızda sandığı önümüzde
istiyoruz" ifadelerini kullandı.

Özel, "İmamoğlu ile ilgili imza
kampanyasına dair iddianız vardı.
Oradaki son durum ne?" sorusunu şöyle
yanıtladı:  

"20 milyon sınırındayız. 20
milyonda imzaları bir saydırtıp 20
milyonuncu imzayı tescil edeceğiz ki 20
milyon kişinin erken seçim istediği bir
ülkede yaşıyoruz. Bunu görmek lazım.

Bizim hedefimiz Erdoğan'ın aldığı oy
kadar imzayla ona bir güvensizlik oyu
söylemek. 27 milyonu hedefliyoruz.
Bundan sonra geriye doğru sayacağız ve
mahalle mahalle, kapı kapı sokak sokak
geziyoruz ve imza topluyoruz.

‘İddianameyi bekliyoruz’
Bizim talebimiz şu. Bir an önce

iddianameyi yazsınlar. Ha efendim
işte daha başka delil toplayacaksa,
daha başka bir şey yapacaksa onu
da ek iddianame yapsın. Ama bir an
önce bu iddianameyi yazsınlar.

Yazsınlar. Yargılama başlasın. Bir
de İmamoğlu davasının canlı
yayınlanmasını sorulan bütün
soruların açıklıkla sorulmasını
bütün cevapların da millet
tarafından duyulmasını istiyoruz.
Bu olduğunda CHP ile AKP
arasındaki fark 20 puana çıkacak.
Niye biliyor musunuz? Şu anda bu
işe inanan yüzde 25 de
kandırıldığını anlayacak. Ya bu
kadar yalan olur mu diyecek.
'Haysiyetle bu kadar oynanılır mı'
diyecek.’’ HABER MERKEZİ

Özel, iddialı konuştu:
Fark yüzde 20 olacak
CHP lideri Özgür Özel, İmamoğlu'nun yargılandığı davanın duruşmasının canlı yayınlanması
taleplerini tekrarlayarak, "Bu olduğunda CHP ile AKP arasındaki fark 20 puana çıkacak" dedi

ABD merkezli Zimperium
zLabs'in raporu, Türkiye'deki
Android kullanıcılarını
ilgilendiren ciddi bir tehdidi
ortaya koydu. Bankacılık
uygulamalarını hedef alan tehlike
giderek yayılıyor. Rapora göre,
gelişmiş tekniklerle çalışan
GodFather adlı Android virüsü,
doğrudan Türkiye’deki finans
sektörünü hedef alıyor. Bu kötü

amaçlı yazılım, kullanıcıların
bankacılık ve kripto para
uygulamalarındaki hareketlerini
izleyerek şifre ve PIN gibi hassas
bilgileri ele geçiriyor.
Zimperium’un paylaştığı bilgilere
göre, bir MP3 indirme uygulaması
üzerinden yayılan yazılım, müzik
dosyalarına erişmek isteyen
kullanıcılardan tüm izinleri
açmalarını ve tam erişim izni

vermelerini talep ediyor.
Uygulama, gerekli izinlerin nasıl
verileceğini adım adım açıklıyor.
Kullanıcı bu izinleri verdiğinde
cihazına GodFather isimli kötü
amaçlı yazılım yükleniyor.
Yazılım, bankacılık
uygulamalarında sahte arayüzler
oluşturarak kullanıcıların kimlik
bilgileri ve şifrelerini ele
geçiriyor. HABER MERKEZİ

ABD'li şirketten tehdit uyarısı

AKP’ye yakınlığıyla bilinen Yeni
Şafak Gazetesi’nin ardından, bu
kez Türkiye Gazetesi de Hazine ve
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’i
faiz politikaları üzerinden sert
şekilde eleştirdi. AKP’ye
yakınlığıyla bilinen Yeni Şafak, uzun
süredir Mehmet Şimşek ile onun
faiz politikalarına en sert muhalefet
eden yayınlar arasında yer alıyor.
Yeni Şafak’ın ardından, bu kez
Türkiye Gazetesi de Şimşek’i hedef
aldı. Gazete, manşetine taşıdığı
“Konutta yüksek faiz kıskacı”
başlığıyla faiz politikalarının
etkilerini eleştirdi. Haberde, yüksek
faizin konut sektörünü derinden
sarstığı, özellikle yabancıların konut
alımını durdurduğu vurgulandı.
HABER MERKEZİ

Mehmet Şimşek 
çatlağı büyüyor

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ne
(İBB) yönelik soruşturmada çok
tartışılan "etkin pişmanlık"
hükmüyle ilgili MHP'den dikkat
çeken bir çıkış geldi. MHP lideri
Devlet Bahçeli'nin hukukçu
kurmayı Feti Yıldız, Ekrem
İmamoğlu'na yönelik yürütülen
soruşturma vesilesiyle yeniden
gündeme gelen 'etkin pişmanlık'
uygulamasıyla ilgili
değerlendirmesinde 'masumiyet
karinesi' vurgusunda bulundu.
Türkgün gazetesine konuşan Yıldız,
masumiyet karinesinin önemine
dikkat çekerken "Maddi gerçeğe,
hukuka uygun delillerle ulaşılması
gerekir. Hukuka aykırı olarak elde
edilen deliller yok hükmündedir"
şeklinde konuştu.HABER MERKEZİ

MHP'den 'etkin 
pişmanlık' çıkışı

YouTube kanalında
Cumhurbaşkanı ve AK Parti
Genel Başkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ı tehdit ettiği iddiasıyla
hakkında soruşturma başlatılıp
tutuklanan Fatih Altaylı Silivri’deki
Marmara Cezaevi’ne gönderildi.
Fatih Altaylı’nın birlikte program
yaptığı ekip arkadaşı Emre, bu
kez ‘Günaydın Fatih bey’ dedi
ama cevap alamadı. Altaylı’nın
‘Fatih Altaylı yorumluyor’
programı bu kez ‘Fatih Altaylı
yorumlayamıyor’ olarak
YouTube’dan yayınlandı ve
Altaylı’nın Emniyet'teki ifadesi
ekip arkadaşı Emre tarafından
okundu. HABER MERKEZİ

İstanbul Çağlayan Adliyesi'nde
avukatlar, tutuklu Cumhurbaşkanı
adayı Ekrem İmamoğlu'nun avukatı
Mehmet Pehlivan'ın tutuklanmasını
protesto etti. Pehlivan, 19 Haziran
günü, İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığı tarafından yürütülen
soruşturma kapsamında
tutuklanmıştı.

Türkiye Barolar Birliği'nin
Mehmet Pehlivan için yürüyüş
çağrısının ardından avukatlar
Çağlayan Adliyesi'nde toplandı.
Avukatlar, "Susmuyoruz,
korkmuyoruz, itaat etmiyoruz"
sloganı ile Çağlayan Adliyesi'nden
İstanbul Barosu'na yürümek için bir

araya geldi. Yüzlerce avukat
yürüme eylemi öncesinde adliye
içerisinde bir araya gelerek, "Hak,
hukuk, adalet" sloganları attı.

Türkiye'nin farklı illerinden gelen
barolar adına konuşmayı İstanbul
Baro Başkanı Prof. Dr. İbrahim
Kaboğlu yaptı. Baro tarafından
basına dağıtılan açıklama
metninde, şafak vakti özel konuta
baskından başlayan ve ters
kelepçe ile toplu teşhire varan
görevin kötüye kullanılması sonucu
ihlal dalgaları, savaş halinde bile
geçerli olan 'suçsuz sayılma
hakkı'nın daha baştan yok
edilmesine dikkat çekildi.

Açıklama sonrası Beyoğlu'ndaki
İstanbul Barosu'na yürümek
isteyen avukatlara yürüyüş izni
verilmedi. Avukatlar yasağı
tanımadıklarını söylerken baro
görevlileri polisle görüştü. Polis
barikatının ardından yaşanan
gerginliğin büyümesi üzerine,
megafonla yapılan anonsla
avukatlara adliye binasına
dönmeleri ve heykel önünde
oturma eylemi başlatmaları çağrısı
yapıldı. Çağrıya uyan çok sayıda
avukat, adliye binasına geri
dönerek heykel önünde sessiz
oturma eylemine geçti.
HABER MERKEZİ

‘Fatih Altaylı
yorumlayamıyor

CHP GENEL BAŞKANI, HALK TV’DE İSMAİL KÜÇÜKKAYA’NIN KONUĞU OLDU

Avukatlardan oturma eylemi

524 Haziran 2025 SalıHABERLER

Silivri'deki Marmara
Cezaevi'nde tutuklu bulunan
İstanbul Büyükşehir Belediye
(İBB) Başkanı ve CHP'nin
Cumhurbaşkanı adayı Ekrem
İmamoğlu'nun avukatı Mehmet
Pehlivan, ifadeye çağrılmıştı.
Pehlivan, İstanbul Cumhuriyet
Başsavcılığı tarafından yürütülen
bir soruşturma kapsamında
tutuklama talebiyle adliyeye sevk
edilmişti. 19 Mart operasyonuyla
tutuklanan CHP'nin
Cumhurbaşkanı adayı, İBB
Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun
avukatı Mehmet Pehlivan 19
Haziran günü tutuklanmıştı. 

Ne olmuştu?
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Önce,
Emperyalist Amerika!
Sonra,
Diğer ilişkili ülkeler,
İran - İsrail çıkmazıyla,
İnsanlığı adım adım yeni bir

dünya savaşına doğru
sürüklüyorlar…

HHH

İnsanlık,
İki çizgide yaşıyor ve yaşatılıyor ?
Zenginler…
Fakirler…
Zenginler,
Hem yönetiyor,
Hem de sömürüyorlar…
Fakirler,
Hem yönetiliyor,
Hem de sömürülüyorlar…
Zengin ile fakirin arasındaki

fark ise,
Fakirin,
Geçinme yoksulluğunun yanında,
Akıl yoksunu olmasıdır…
Akıl yoksunu olunca,
Cehaleti nimet…
Bilimi düşman kılıyorlar…
Kendilerine
Akıl yolunu gösterenlere ise,
Kafir,
Komünist,
Dinsiz,
Düşman gözüyle bakıp kavga

ediyorlar…
Zenginler de,
Bu durumdan son derece

memnun ve mutlu oluyorlar…
Bu yüzden fakirler
Emperyalizmin kurallarına,
Önce,
Satılıyorlar…
Sonra,
Onların kurallarıyla övünüyorlar…

HHH

Savaşların
Altyapısını oluşturan

zenginlerin…
Gururu,
düşmanlaştırmayı…
Kibiri,
körleştirmeyi,
Sömürüsü,
köleleştirmeyi beraberinde

getiriyor,
Fakirlere karşı…
Ve sonucunda!
Savaşlar…
Doğmadan ölenleri
Sunuyor yaşama…
Doğmak üzere olan ve
Doğmuş bebekler ölüyor…
Hayaller ve gelecekler birlikte

ölüyorlar,
Savaşlar yüzünden…
Böylece…
Siyasal ve toplumsal acılardan

oluşan,
Dünya düzeni,
sürekliliğini devam ettiriyor…
Savaşlara hayır!
Savaş isteyenlere hayır!
Diyebilenlerin çoğalıp,
Bilimi rehber edinmeleri çok zor

olmasa gerek…
Yeterki!
Akla,
Ahlaka,
Adalete,
Hukuka,
Vicdana,
Eşitliğe,
Özgürlüğe,
Alan açılsın…
İnsanca yaşama dönülsün…
Doğmadan ölenleri;
Yaşam hakkı tanınsın…

İsmet Orhan

Doğmadan
ölenler 

Türkiye’deki tütün
ihracatçılarını çatısı altında
buluşturan Ege Tütün İhracatçıları
Birliği, 2025 yılına başarılı bir giriş
yaptı. 2024 yılının ocak-mayıs
döneminde 368 milyon dolar ihracat
yapan Ege Tütün İhracatçıları
Birliği, 2025 yılının ilk beş aylık
diliminde ihracatını yüzde 7’lik
artışla 394 milyon dolara taşıdı.

Tütün sektörü, 7 yıl sonra
ihracatta 1 milyar dolar barajını
aşmış oldu. Tütün sektörü en son
2018 yılında 1 milyar 11 milyon
dolarlık ihracat performansı ortaya
koymuştu.

Ege Tütün İhracatçıları
Birliği’nin 394 milyon dolarlık
ihracatında sigara ihracatı 206
milyon dolarla ilk sırada yer alırken,
yaprak ütün ihracatı 101,3 milyon
dolar oldu. 47 milyon dolarlık
sigaralık tütün ihracatı yapılırken,
nargilelik tütün ihracatı yüzde 17’lik
artışla 33,6 milyon dolardan 39,5
milyon dolara ilerledi.

Dünya genelinde sigara
tüketiminin yatay bir seyir izlediğini
dile getiren Ege Tütün İhracatçıları
Birliği Başkanı Ömer Celal Umur,

bu ortamda tütün ve tütün mamulleri
ihracatının miktar bazında
artmadığını, ortalama ihraç
fiyatlarındaki artış sayesinde ihracat
gelirinde yüzde 7’lik artış
yakaladıklarını, sektör olarak
hedeflerinin 1 milyar dolar
seviyesini korumak olduğunu dile
getirdi. Türkiye’de üretilen
sigaralarda yerli tütün oranının 2025
yılından itibaren yüzde 30 olması
zorunluluğu geldiğine dikkati çeken
Umur, “O nedenle büyük yapraklı
Virginya ve Burley tütünlerinin

üretimi arttı. 73 milyon kilo tütün
üretimimizin 30 milyon kilosu
büyük yapraklı tütünlerden
oluşuyor. Büyük yapraklı Virginya
ve Burley tütünleri bugün için
sadece iç piyasada kullanılıyor. Bu
üretimin kalitesi arttıkça tütün
ihracatına da katkısı olacaktır. Yerli
tütün kullanma oranındaki artıştan
dolayı 2025 sezonunda tütün
üretiminde bir miktar artış
bekliyoruz. 2025 yılında 80 milyon
kilo üretime ulaşabiliriz” dedi.
HABER MERKEZİ

İzmir’de düzenlenen Turizm
Paydaşları Toplantısı’na katılan ETİK
Başkanı Mehmet İşler, Başkan Cemil
Tugay’ın kapsayıcı ve işbirliğine açık
yaklaşımını memnuniyetle
karşıladıklarını belirterek, “Bu tavır
İzmir turizmine büyük katkı
sağlayacaktır” dedi.

İzmir turizminin geleceği, kentin
tüm dinamiklerinin bir araya geldiği
önemli bir toplantıyla masaya
yatırıldı. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay’ın ev
sahipliğinde, Tarihi Havagazı
Fabrikası'nda gerçekleştirilen “Turizm
Paydaşları Toplantısı” sektör
temsilcileri ile yerel yönetimleri aynı
masa etrafında buluşturdu.

Toplantıya katılan Ege Turistik
İşletmeler ve Konaklamalar Birliği
(ETİK) Başkanı ve Türkiye Otelciler
Federasyonu (TÜROFED) Başkan
Yardımcısı Mehmet İşler, sürece
ilişkin memnuniyetini dile getirdi.
İşler, özellikle toplantının kapsayıcı
içeriği, işbirliği vurgusu ve çözüm
odaklı yaklaşımı nedeniyle Başkan
Tugay’a teşekkür etti. İzmir'in turizm

dinamikleri, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay ev
sahipliğinde Tarihi Havagazı
Fabrikası'nda biraraya geldi.
Bölgedeki turizm paydaşları ve bazı
belediye başkanlarının da katıldığı
Turizm Koordinasyon Kurulu
Toplantısı'nda İzmir'in turizm
potansiyeli, sorunlar ve yapılması

gerekenler konuşuldu. Sektör
temsilcileri de sorunları, yapılması
gerekenleri ve isteklerini anlattı.
Cemil Tugay’a; seçildiği günlerde
turizme bakış açısına yönelik sözleri
ve belediyeden alınan hizmet
bedellerinin yüksekliği nedeniyle
eleştiriler yöneltmek durumunda
kaldıklarını belirten Başkan İşler bu

toplantının içeriğinden, hedeflerine
kadar her şeyiyle tam istedikleri gibi
olduğunu söyledi. Mehmet İşler; “
Cemil Tugay’ı göreve gelir gelmez,
turizmcileri İzmir Ekonomik
Koordinasyon Kurulu’ndan çıkardığı
için ve ben İzmir’i bir turizm kenti
olarak düşünmüyorum”dedi.
NİSAN GÜÇLÜ

Ege tütünü, 7 yıl sonra 
yeniden zirveye çıktı

Ege Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (ESİAD)
Yönetim Kurulu Başkanı Sibel Zorlu, “Döngüsel
Ekonomi: Sürdürülebilir Tasarım” başlıklı çevrim
içi toplantıya katıldı. Zorlu, “Eylem planının
başarıyla hayata geçirilmesini son derece
önemsiyoruz. ESİAD olarak döngüsel ekonomiye
geçişin uzun dönemde rekabet avantajı
sağlamak bakımından şart olduğunu
savunuyoruz. 

Bizler bu dönüşüme hazırlanmalı ve öncülük
etmeliyiz. Yeşil dönüşümü Türk ekonomisinin de
dönüşümü olarak görüyoruz” ifadelerini kullandı. 
ESİAD Yönetim Kurulu Üyesi, Sürdürülebilirlik ve

Sosyal Politikalar Yuvarlak Masası Başkanı Neşe
Gök de, döngüsel ekonomi konusunda iş
dünyasını bilgilendirmek, iyi uygulama örneklerini
yaygınlaştırmak amacıyla başlattıkları webinar
serisini sürdürdüklerini hatırlattı. Gök, “İlk
toplantımızı kağıt, ambalaj ve plastik atıkları
konusunda, ikinci toplantımızı ise endüstriyel
atıklar konusunda gerçekleştirdik. Bugünkü
konumuz sürdürülebilir tasarım. Döngüsel
ekonomi kapsamında sadece atık azaltımı ve geri
dönüşüm değil, dayanaklılık, yeniden kullanım ve
onarım yaklaşımı giderek önem kazanıyor” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

ESİAD’da yeşil dönüşüm ve ekonomi ele alındı

Nazilli'de faaliyet gösteren S.S. Nazilli
Yerli Ürünler İhtisas Sanayi Sitesi Yapı
Kooperatifi, 4. olağan genel kurul
toplantısı gerçekleştirildi. Yoğun
katılımın olduğu toplantıda,
kooperatifin bugüne kadar kaydettiği
ilerleme, mevcut durum
değerlendirmesi ve gelecek döneme
ilişkin hedefler  paylaşıldı.
Kooperatifin başından itibaren katkı
sağlayan kurucu ortaklara da plaket
verildi. Nazilli Belediye Başkan
Yardımcısı Selahattin Yılmaz kurulda
yaptığı konuşmasında belediye olarak
kalkınmanın üretimden ve
istihdamdan geçtiğini vurgulayarak,
ürünlere desteklerini dile getirdi.
Kaymakam Huriye Küpeli Kan,
projenin gerçekleşmesiyle söz konusu
tarım ürünlerinin katma değerinin
artacağına değinerek
memnuniyetlerini ifade etti. Genel
kurulda  süreçlerle ilgili
bilgilendirmeler yapıldı. İHA

Yerli ürünlere 
destek sağlandı

NAZİLLİ

İzmir İş Kadınları Derneği (İZİKAD)
tarafından bu yıl 13.’sü düzenlenen
Genç İZİKAD Proje Yarışması
tamamlandı. “Sürdürülebilir ve Akıllı
Çözümler” temasıyla gerçekleşen
yarışmada finalistler projelerini jüriye
sunarken, büyük ödüller sahiplerini
buldu. Yarışmaya 8 farklı
üniversiteden 45 öğrenci katıldı.
Toplam 20 proje fikri arasından
yapılan değerlendirmeler sonucunda
12 grup  kabul edildi. İZİKAD Başkanı
Özden Erten,  genç kadınları
girişimciliğe özendirdiklerini
vurguladı. HABER MERKEZİ

8 farklı okuldan
45 öğrenci yarıştı

İZİKAD

Turizmde işbirliğinin
katkısı büyük olacak 

ETİK BAŞKANI MEHMET İŞLER'DEN BAŞKAN CEMİL TUGAY’A ÖVGÜ GELDİ:

‘Etkin pazarlama yolları

araştırılıp, uygulanmalı’
ETİK Başkanı ve Türkiye Otelciler Federasyonu

(TÜROFED) Başkan Yardımcısı Mehmet

İşler,turizmde İzmir’in yol haritasının belirlenmesi

konusunda görüşlerin ortaya koyulduğunu belirtti.

İşler, “İletişimin hızlı ve düzenli yapılabilmesi için bir

iletişim grubunun kurulması, medya, sosyal medya,

fuarlar ve festivallerle tanınırlığın arttırılması, tur

operatörlerinin davet edilerek yüz yüze iletişim

sağlanması ve etkin pazarlama yolları,

araştırılıp,uygulanmalı. Agro ve gastro turizme daha

çok ağırlık verilmesi gerekiyor” diye konuştu.
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İnsan vücudundaki dövmeleri ve
boyutlarını kanser teşhisleriyle
birlikte inceleyen bilim insanları, bu
işlemi yaptıran kişilerde hem cilt hem
de lenfoma kanserlerinin daha sık
görüldüğünü tespit etti. Kullanılan
mürekkepte ağır metaller ve çok
sayıda kimyasal bulunduğunu belirten
Onkolog Doç. Dr. Ahmet Özveren,
"Bu boyalar sadece uygulandığı
bölgede kalmamakta; emilerek lenf
dokularına ve lenf bezlerine
iletilmekte" dedi.

Güney Danimarka
Üniversitesi'nde biyostatistikçi Signe
Bedsted Clemmensen liderliğindeki
ekip, ikizler üzerinde
gerçekleştirdikleri iki farklı çalışma
yöntemiyle dövme ile cilt kanseri
arasındaki muhtemel ilişkiyi inceledi.
Toplam 2 bin 367 ikiz kardeşin
katıldığı araştırmada, avuç içinden
büyük dövmeye sahip bireylerde cilt
kanseri riskinin 2.7 kat arttığı
belirlendi. Elde edilen verilere göre
büyük boyuttaki dövmelerin lenfoma
gibi cilt kanseri türleriyle bağlantılı

olabileceğini ortaya koydu. Öte
yandan yapılan
değerlendirmelere göre,
dövme yaptırma oranı
dünya genelinde artış
gösteriyor. Türkiye'de bu
oran net olarak
bilinmemekle birlikte,
ABD'de her 3 kişiden
birinde, İtalya'da ise her 5
kişiden birinde en az
bir dövme
bulunduğu
bildiriliyor.
Uzmanlar,
kişilerin
dövme
yaptırmadan
önce bazı
önemli
etkenleri
dikkatlice

değerlendirmesi
gerektiğini ifade
etti.

Dövme

mürekkebinde bulunan maddelerin
sistemik emiliminin kanserojen etkisi
olduğunu belirten Acıbadem Kent
Onkoloji Merkezi Medikal Onkoloji
Uzmanı Doç. Dr. Ahmet Özveren,
"Dövmenin kanserle, özellikle cilt
kanseri ve lenfoma ile ilişkisi, yakın
zamanda resmi olarak tespit edildi.
Örnek verecek olursak Danimarka'da

ikiz kardeşler üzerinde
gerçekleştirilen çalışmada,

dövmesi olan bireylerin cilt
kanseri ve lenfomaya daha
fazla yakalandığı tespit
edildi. Özellikle
dövmenin boyutu avuç
içinden daha büyükse
bu riskin arttığı
görülmüştür. İsveç'te
yapılan başka bir
çalışmada ise dövmesi
olan bireylerde yüzde
21 oranında daha fazla
lenfoma vakası

görüldüğü bildirildi. Son
veriler gösteriyor ki,

dövme mürekkebi sadece

uygulandığı bölgede kalmamakta;
emilerek lenf dokularına ve lenf
bezlerine iletilmekte. Bu durum ise
sonraki aşamalarda sistemik yayılıma
ve potansiyel olarak diğer kanser
türleri açısından da risk oluşmasına
neden olabilmektedir" ifadelerini
kullandı.

Güneş gören bölgelerde dövme
yoğunluğu arttıkça cilt kanseri
riskinin de artığını vurgulayan
Özveren, " Dövmenin çok zaruri
görülmediği durumlarda
yaptırılmaması önerilmekte. Eğer
dövme yaptırılacaksa, 
boyutlarının küçük tutulması ve
güneş görmeyen bölgelerin tercih
edilmesi daha uygun olacaktır.
Dövme yaptırmayı düşünen kişilerin
bu kararı mutlaka tekrar gözden
geçirmeleri; dövme mürekkebinin
sistemik emilimi ve lokal etkileri
açısından riskleri değerlendirmeleri
önem arz etmektedir. Çünkü artık
dövme yaptıran bireylerde kansere
daha sık rastlandığını biliyoruz" diye
ekledi. İHA

Bodrum Belediyesi Yalıkavak
Halk Kütüphanesi’nde
düzenlenen "Hikâyeler ve
Resimlerle Bodrum Tarihi" adlı
sergi ve yıl sonu etkinliğinde
öğrenciler biraraya gelerek
çalışmalarını sanatseverlerin
beğenisine sundu.

Yalıkavak Neşe Doğan
İlkokulu öğrencileri, yıl boyunca
hazırladıkları resim ve hikâyeleri
Bodrum Belediyesi Yalıkavak
Halk Kütüphanesi’nde sergiledi.
“Hikâyeler ve Resimlerle Bodrum
Tarihi” temasıyla düzenlenen
etkinliğe, Bodrum Belediyesi

Başkan Yardımcısı İlknur Ülküm
Seferoğlu’nun yanı sıra Yalıkavak
Neşe Doğan İlkokulu Müdürü
Rıfat Demiröz, idareciler, çevre
okullardan öğretmenler,
öğrenciler ve veliler katıldı.

Haftada üç gün düzenlenen
atölye çalışmalarında ise
öğrenciler hem çizim yaptı hem
de bu çizimlere hikâyeler yazarak
hayal güçlerini geliştirdi.
Etkinlikte, Karya Uygarlığı’nın
önemli yöneticileri Mausolos ve
Artemisia, Mausoleum’un
hikâyesi ve Bodrum’un kültürel
mirası resimlerle anlatıldı. Ayrıca,

Mausoleum’un deprem sonrası
kaleye dönüşen taşları gibi tarihi
olaylara da yer verildi.

Yıl sonu şenliğinde Yalıkavak
Neşe Doğan İlkokulu
öğrencilerinin oluşturduğu okul
korosu sahne alırken, yüz
boyama etkinlikleri de
gerçekleştirildi. 

Yaz dönemi boyunca devam
edecek resim, hikâye yazma ve
el sanatları kurslarıyla çocukların
sanatsal gelişimleri
desteklenmesi ve sanata olan
ilgilerinin artırılması hedefleniyor.
HABER MERKEZİ

Efes Selçuk Belediyesi, çocukların yaz tatilini
daha verimli, eğlenceli ve öğretici geçirmesi
amacıyla her yıl düzenlediği yaz okulu
kurslarını bu yıl da dopdolu bir programla
başlatıyor. Yaz okulu kurslarına katılmak
isteyen 7-14 yaş arası Efes Selçuklu
çocuklar, 30 Haziran Pazartesi gününe kadar
istedikleri kursa başvuru yapabilecek. Kültür
sanattan spora birçok farklı kategoride
açılan yaz okulu kursları sayesinde Efes
Selçuklu çocuklar yaz tatillerini keyifli ve
dolu dolu geçirecek. Okulların kapanmasıyla

birlikte yaz tatilinin keyfini çıkarmak isteyen
tüm çocuklara güzel bir yaz armağan etmek
istediklerini belirten Efes Selçuk Belediye
Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel;
“Çocuklarımızın yaz tatilini sadece
dinlenerek değil, öğrenerek, eğlenerek ve
gelişerek geçirmeleri bizim için çok kıymetli.
Yaz okulu kurslarımızla onların hem
yeteneklerini keşfetmelerine hem de sosyal
yönlerini güçlendirmelerine katkı sağlıyoruz.
Her biri için ücretsiz kurslarımız hazır” dedi.
HABER MERKEZİ

Yaz okuluna kayıtlar başlıyor

LENFOMA VE CİLT KANSERLERİ DÖVMELİ KİŞİLERDE DAHA FAZLA

Dövme, kanseri tetikliyor

Çocuklara öğrenme
ve eğlenme fırsatı

Urla Belediyesi, çocuklar ve gençler
için dopdolu bir yaz programı
hazırladı. 26 Haziran’a kadar online
olarak yapılacak başvurularla yaz
kursları için kayıtlar alınacak.
Kontenjanlarla sınırlı olan kurslarda
hem eğlenme hem öğrenme fırsatı
bir arada sunulacak. 30 Haziran - 30
Ağustos tarihleri arasında resimden
mozaiğe, temel tarımdan mutfak
atölyelerine, İngilizce’den hızlı
okumaya kadar birçok branşta
atölyeler açılacak. Tenis, hentbol,
voleybol, atletizm gibi spor dallarının
yanı sıra yoga, pilates, nefes
çalışmaları da yaz boyunca
çocuklarla olacak. HABER MERKEZİ

URLA 

Hikayeler ve resimlerle Bodrum

Denizli'de kitap sevdalısı Muhtar Serkan
Kar, mahallede okuma alışkanlığının
artırılması için muhtarlığı kütüphaneye çevirdi.
7'den 70'e tüm mahalle sakinlerinin ücretsiz
olarak ulaşabildiği kitaplarla, kütüphane
kurmak isteyen çevre okullara da destek
sağlanıyor.

Yaklaşık 1 yıldır devam eden proje
kapsamında bugüne kadar 3 binden fazla kitap
toplandı. Kitaplığın mevcut koleksiyonunda ise
yaklaşık 700 kitap bulunuyor. Projeyle
yalnızca mahalle sakinleri değil, çevredeki
okullar da destekleniyor. Kütüphane kurmak
isteyen ve maddi imkanları sınırlı olan okullara

muhtarlık aracılığıyla kitap yardımı yapılıyor.
Muhtarlık binası önündeki yeşil alana

oturma bankları yerleştirilerek, vatandaşlara
açık havada kitap okuma imkânı sağlayan
Muhtar Serkan Kar, 3 dönemdir muhtarlık
yaptığını belirterek; "En büyük hazine bilgi ve
bilgiler ise kitaplarda var. Kitaplar sayesinde
insanlar farklı düşünceler, hayal dünyasına
dalıyor. Bu projemizde muhtarlığımıza destek
sağlayan mahalle sakinlerimize çok teşekkür
ederim. Yaklaşık 1 yıldır bu projemiz devam
ediyor. Muhtarlığımızda 700'e yakın kitabımız
var. Şimdiye kadar buraya gelen kitap sayısı 3
bine geçmiştir " ifadelerini kullandı. İHA

Denizli’deki muhtarlık
kütüphaneye dönüştü
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“Türk milletinin dili Türkçedir. Türk
Dili dünyada en güzel, en zengin ve
kolay olabilecek bir dildir. Onun için her
Türk, dilini çok sevip onu yükseltmek
için çalışır. Bir de Türk Dili, Türk milleti
için kutsal bir hazinedir. Çünkü Türk
milleti geçirdiği sonsuz felaketler içinde
ahlakını, göreneklerini, anılarını,
çıkarlarını kısacası; bugün kendisini
millet yapan her niteliğinin, dili
sayesinde korunduğunu görüyor. Türk
Dili, Türk ulusunun yüreğidir, beynidir.
“Mustafa Kemal Atatürk

Dil, insan topluluklarının duygu,
düşünce ve deneyimlerini
paylaşmalarını sağlayan bir sistem
olmanın ötesinde, bir milletin tarihi,
sosyal ve kültürel varlığının temelidir.
Yazar, sosyolog, şair ve siyasetçi Ziya
Gökalp ile edebiyat kuramcısı ve
tarhçisi, eleştirmen, yazar Prof. Dr.
Mehmet Kaplan dilin bu çok katmanlı
işlevini yalnızca bir iletişim aracı olarak
değil, aynı zamanda bir milletin hafızası
ve kimliği olarak değerlendirir. 

Gökalp’e göre dil, kültürün yapı
taşıdır. Onun düşünce sisteminde
millet, aynı terbiyeyi almış, aynı dili
konuşan, aynı duyguları paylaşan
bireylerin oluşturduğu bir topluluktur.
Gökalp, “Lisan, harsın hem aynası hem
de hâfızasıdır” diyerek dilin hem
kültürel değerleri yansıttığını hem de
onları koruyarak yeni kuşaklara
aktardığını vurgular. Ona göre bir
milletin dilinde, o toplumun inançları,
yaşayış biçimi, ahlaki kodları ve zihinsel
alışkanlıkları saklıdır. Dolayısıyla dili
korumak ve geliştirmek, doğrudan
kültürü yaşatmak anlamına gelir.

Mehmet Kaplan da dili bir milletin
ruhunu yansıtan bir ayna olarak görür.
Ancak Kaplan’ın dil anlayışı, özellikle
edebiyatla olan ilişkisi üzerinden
şekillenir. Ona göre edebiyat, dilin
estetik potansiyelini en yüksek
düzeyde kullanan sanattır ve bu
yönüyle hem bireysel hem de
toplumsal hafızayı işler. Kaplan, “Bir
milletin dili, onun düşünme tarzını
belirler” derken dilin yalnızca
düşüncenin aracı değil, düşüncenin
biçimlendiricisi olduğundan da
bahseder. 

Ziya Gökalp ve Mehmet Kaplan’ın
düşüncelerinde ortak bir payda vardır:
Dil, bir milletin kimliğidir. Bu kimliğin
korunması ve gelecek kuşaklara
aktarılması, ancak bilinçli bir dil
politikasıyla ve dilin kültürel derinliğinin
farkında olunarak mümkündür.
Gündelik yaşamda farkında olmadan
kullanılan kelimelerden, edebi
eserlerdeki anlatım biçimlerine kadar
her unsur, kültürün taşıyıcısı olarak
değerlidir. 

Edebiyata ömrünü veren sevgili
büyüklerim ve öğretmenlerim de dilin
ve kültürün birlikteliğini her zaman
vurgulayarak, Türkiye Cumhuriyeti’nin
‘dil’ ile varlığına, varlık kattığının altını
çizmişlerdir. Türkçenin öğretilmesine
katkı sunan hem kendi öğretmenlerime
hem de tüm öğretmenlerimize sonsuz
teşekkürlerimi sunuyorum.

HHH

Karnelerin alınmasıyla birlikte
öğrenciler yaz tatiline ‘merhaba’ dedi.
İşte hem öğrenciler hem de veliler için
en uygun zaman geldi: Kitap okumak.
Bu haftanın kitapları şöyle: Yeni Hayat-
Orhan Pamuk, Yabancı- Albert Camus,
Altıncı Koğuş- Anton Çehov,
Osmancık- Tarık Buğra, Bülbülü
Öldürmek-Harper Lee, Zamanı
Durdurmanın Yolları- Matt Haig

Tuğçe Yerdelen

Dil ve kültür
ilişkisi
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TFF 2. Lig'de son iki sezonda Play-Off
mücadelesi vermeyi başaran Menemen FK'nın
yeni sezonda nasıl bir yol izleyeceği merakla
bekleniyor. Henüz yeni sezonla ilgili bir çalışma
yapılmadığı öğrenilirken sarı-lacivertli kulüpte
belirsizliğin hakim olduğu ifade edildi. İki
dönemdir kulübü yöneten Başkan Bilgin
Tokul'un ise bu süreçte sessizliğini korudu
belirtildi. Zorlu bir gruba düşen Menemen
FK'nın rakipleri dış transfere hızlı bir giriş
yaparken, İzmir ekibinin ise bir hamle
girişiminde bulunamaması sarı-lacivertli
taraftarları endişeye sevk etti. Mazlum
Demir'in ayrılışından sonra da bazı
taraftarlar sosyal medya hesaplarından
yönetime tepki gösterdi.

Geçtiğimiz sezon TFF 2. Lig'deki Play-
Off 1. Turu'nda Vanspor'a elenen
Menemen FK'da sözleşmesi bulunan birçok
oyuncuya çok sayıda 2. Lig kulübünün ilgisi
olduğu öğrenildi. Yönetimdeki şu ana kadar
yaşanan sessizlik nedeniyle ise oyuncuların
nasıl bir yol çizeceği bilinmiyor. İzmir ekibinin
kalecisi Enes Sarı, genç savunma oyuncusu Fırat
Arslan, hücum oyuncuları Erhan Öztürk ve
Seçim Can Koç'a taliplerin olduğu ifade edildi.
Bu isimlerin, Menemen FK ile sözleşmesi devam
ederken kalıp kalmayacakları ise önümüzdeki
günlerde belli olacağı belirtildi. İHA

TFF 3’üncü Lig’e düşen ve 855 milyon TL’lik
borç yüküyle mücadele eden Altay’da
ekonomik kriz derinleşirken, kulübün logosu,
markası ve amblemi haczedildi. 28 Mayıs'ta
göreve gelen yeni yönetim, ardı ardına açılan
icra dosyalarıyla karşı karşıya. Altay Spor
Kulübü’nün marka değeri dahi haciz kıskacına
alınmış durumda. 2022-2023 sezonunda görev
yapan bir antrenörün 473 bin TL tutarındaki
alacağı nedeniyle, kulübün logosuna 9 Mayıs’ta
haciz işlemi uygulandığı ortaya çıktı.

Söz konusu antrenörün avukatı, haczedilen
logo, marka ve amblemin satışını da talep etti.
Kulübün finansal sürecini yöneten Vahdettin
heyal, “haciz başlatan antrenörle pazarlığı
bizzat ben yürüttüm. 35 bin TL peşin, 9 ayda
ödenecek şekilde toplam 350 bin TL teklif ettim.
Ancak dosya borcunun 790 bin TL olduğunu,
200 bin TL indirim yaparak 590 bin TL’ye haczi
kaldıracağını söyledi,” açıklamasını yaptı.
hABEr MErKEzİ

Alt yapıya yaptığı yatırımlarla Türk futbo-
luna birçok genç yetenek kazandıran ve
“futbolcu fabrikası” olarak anılan Altın-
ordu, A takım seviyesinde ise yöne-
timsel bir yol ayrımına yaklaşıyor.
Edinilen bilgiye göre; Başkan Seyit
Mehmet Özkan, A takımın profesyo-
nel lig haklarını devretmek üzere ya-
tırımcılarla görüşmeler yürütüyor.
Kırmızı-lacivertli kulübe şu ana
kadar birkaç farklı yatırımcının talip
olduğu ve 1,5 milyon Euro’luk teklif
sunduğu ifade ediliyor. Ancak Baş-
kan Özkan’ın beklentisinin 3 milyon

Euro seviyesinde olduğu ileri sürüldü.
Kulüp kaynaklarından edinilen bilgilere

göre, yatırımcılardan sadece finansal
yeterlilik değil, Altınordu’nun felsefesine
ve altyapı misyonuna uygunluk da isteni-
yor. Özkan’ın, “Türk gencine güven, sa-
dece Türk futbolcu oynat” ilkesinden
taviz vermeyeceği belirtiliyor. hABEr
MErKEzİ

Altınordu futbol için
yatırımcılar arıyor

Menemen FK’da
belirsizlik sürüyor

Altay’ın logosu
hacizlik çıktı

Kenan Yıldız’a övgü yağdı
Milli futbolcumuz Kenan Yıldız, Juventus'ta
gösterdiği performansla adından övgüyle
bahsettiriyor. 2025 FIFA Kulüpler Dünya Kupası'nda
Juventus'un Fas ekibi Wydad'ı 4-1 mağlup ettiği
maçta iki gol atan Kenan, maçın oyuncusu seçildi.
İtalyan basını, Kenan'ın performansını övgü dolu
sözlerle yorumladı. HABER MERKEzİ

Göztepe’nin
dinamosuna
kanca attılar
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Brezilyalı golcü Romulo’nun ardından, sarı-kırmızılıların
Nijeryalı orta saha oyuncusu Anthony Dennis için de
Belçika ekibi Anderlecht’in devreye girdiği öğrenildi
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Enis için formül aranıyor

Süper Lig’de 2025-2026
sezonuna iddialı hazırlanan

Göztepe, bir yandan kadrosunu
güçlendirmeye çalışırken diğer

yandan Avrupa kulüplerinin
radarına giren oyuncuları için tek-
lifler almayı sürdürüyor.

Brezilyalı golcü Romulo’nun
ardından, sarı-kırmızılıların Nijeryalı
orta saha oyuncusu Anthony Den-
nis için de Belçika ekibi Ander-
lecht’in devreye girdiği öğrenildi.

Transfer çalışmalarını sürdüren
Belçika temsilcisi Anderlecht, Göz
Göz’ün 20 yaşındaki genç yıldızı An-

thony Dennis için resmi girişimlerde
bulundu. Edinilen bilgiye göre, Ander-

lecht yetkilileri Göztepe’nin futbol op-
erasyonlarını yürüten Sport Republic ile

temasa geçti ve oyuncunun bonservis be-
deli hakkında bilgi aldı.

Belçika basını, Anderlecht’in Dennis
transferinde ciddi olduğunu ve teklifini
3.5 milyon Euro seviyesine çıkardığını

yazdı. Göztepe cephesinden henüz resmi bir
yanıt gelmezken, yönetimin genç oyuncuyu
yüksek bir bedelle satmaya sıcak baktığı ifade
ediliyor.

Sarı kırmızılı takımın altyapısında yetiştik-
ten sonra 2023-2024 sezonunun ortasında A
takıma yükselen ve 37 resmi maçta forma
giyen Dennis, istikrarlı performansıyla dikkat-
leri üzerine çekti. İki asistlik katkı sağlayan
genç oyuncu, hem Süper Lig vitrininde hem
de Nijerya Milli Takımı'na seçilmesiyle Avrupa
kulüplerinin radarına girdi.

Almanya Bundesliga ekiplerinden Hoffen-
heim, Augsburg ve Mainz 05’in de Dennis için
girişimlerde bulunduğu ve oyuncuyu yakın-
dan takip ettiği öğrenildi.

Göztepe dış transferde ise özellikle hücum
hattını güçlendirmeye odaklanmış durumda.
Sarı-kırmızılılar, Ürdünlü forvet İbrahim Sabra
ve Brezilyalı golcü Janderson’un yanı sıra
stoper pozisyonu için Allan Godoi ile
görüşmelerini sürdürüyor. Teknik direktör
Stanimir Stoilov’un raporları doğrultusunda
kadroda revizyona gidilecek.

Göztepe’de yabancı oyun-
cular kadar yerli isimler de
gündemden düşmüyor. Sarı
kırmızılı takım özellikle Trab-
zonspor’un İzmirli golcüsü
Enis Destan için ısrarını
sürdürüyor. Çeşitli formüller
üzerinde duran sarı kır-
mızılılar bu kez Southampton
üzerinden bir çözüm
düşünüyor. 

Sport Republic şirketinin
yönetimde olduğu Southamp-
ton'dan Trabzonspor'a trans-

fer olması beklenen  forvet
Paul Onuachu'ya karşılık Enis
Destan'ı isteyebileceği
bildirildi. 

Enis'in Karadeniz ekibi ile
2028'e kadar sözleşmesi
devam ediyor. Ancak Göz-
Göz'ün Paul Onuachu kozunu
kullanarak Enis transferini
bitirmeyi amaçladığı öğre-
nildi. Enis, Altınordu
altyapısında yetiştikten sonra
2021 yılında Trabzonspor'a
transfer oldu.

Anthony 
Dennis
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